

International volunteer Service of Maldives Day 6 马尔代夫环球志愿者 服务第六天

康軒文教集團
Kang Hsuan Educational Publishing Group

育橋文教事業

個別指導 拓人スクールIE 台灣拓人教育

康軒文教事業 | 康軒文教基金會 | 桃園物流中心

南京康軒文教 | 鳳凰康軒 | 和欣圖書 | 康軒教育研究院 | 康軒教育培訓中心

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 華東康橋 | 西安曲江 | 合肥校區 | 台州校區 | 盛澤校區

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 秀岡校區 | 青山校區 | 康軒校區 | 林口校區 | 新竹校區 | 內湖校區

國際部學務處
DSA, Int. Dept.
2019.07.19

Chaaya Reef Ellaidhoo 前往度假岛

In recent days, our students learned and gained lots of knowledge and skills that they have never had before. In order to express our affirmation of the efforts of the students, today we took a speedboat to Chaaya Reef Ellaidhoo, one of the tourist island of the Maldives.



Chaaya Reef Ellaidhoo

前往度假岛

经过几天的志工活动，同学们领会并收获了很多没有接触过的知识与技能。为了表示对同学们努力的肯定，今天我们乘快艇前往马尔代夫旅游岛之一的埃拉胡岛游玩。



Chaaya Reef Ellaidhoo 度假岛游记



Buffet 自助餐

At lunch time, the students came to the restaurant to enjoy the local delicacies and enjoyed the beautiful time here.



Buffet 自助餐

午餐时间，同学们来到餐厅享用了当地的自助美食，纷纷表示很享受这里美丽的时光。



Today, we greeted a special BBQ dinner, using the fish that our classmates fished, and considering our eating habits, they also prepared grilled chicken for us. After dinner, we enjoyed the wonderful performance of the local characteristics, expressed their disappointment and blessings to the students, and also welcomed everyone to come back to Thoddoo Island again.



欢送会

今天的晚餐非常丰盛，当地领队老师们为同学们准备了烧烤大餐，主菜以同学们夜钓的鱼为主，考虑到我们的饮食习惯，他们还为我们准备了烤鸡肉。晚餐后，还为同学们准备了当地特色的精彩表演，希望同学们平安归国，同时也欢迎大家以后还能再来图杜岛。



Thank you for watching
感谢欣赏，未完待续……

To be continued...